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4- IMPULS I CONTROL DE 
L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de febrer 
del 2008, ha examinat les preguntes amb resposta 
escrita del Govern presentades pels M. I. Srs. Vicenç 
Alay Ferrer, Víctor Naudi Zamora i M. Pilar Riba 
Font, consellers generals del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, per escrit de data 15 de febrer del 
2008, relatives al Pla Estratègic de Salut, i d’acord 
amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 
General ha acordat admetre-les a tràmit i ordenar la 
seva publicació, (Reg. Núm. 0145). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 21 de febrer del 2008 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 
Els sotasignats, consellers generals del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, formulem les preguntes 
següents perquè, en el millor termini, el Govern 
presenti, per escrit, les respostes corresponents. 

Preguntes que es formulen al Govern relatives al 
Pla Estratègic de Salut 

Antecedents: 

En data 26 d’abril de 2006 es va publicar al BOPA 
l’edicte de licitació per a la realització d’un Pla 
estratègic de salut per al Principat d’Andorra. El dia 
5 de juliol següent, el Butlletí Oficial núm. 51 va fer 
pública l’adjudicació dels treballs per a la realització 
del Pla a l’empresa Compagnie Française de Gestion 
de Services de Santé-Sanesco. 

Després d’una primera pregunta amb resposta oral 
del Govern relativa a aquest tema, debatuda en la 
sessió del Consell de data 22 de juny de 2006, hem 
tingut ocasió, sigui en el mateix Consell o bé en 
compareixences de la ministra de Salut davant la 
Comissió de Sanitat i Medi Ambient, de tractar 
diverses vegades sobre el Pla Estratègic de Salut, el 
seu contingut, el seu calendari d’elaboració i les 
seves realitzacions concretes. 

D’acord amb el que consta en les diferents actes i 
butlletins, el Pla hauria d’haver estat acabat el dia 15 
de juny de 2007, amb una previsió -apuntada per la 

ministra Sra. Montserrat Gil en la sessió de Consell 
del 21 de juny- de disposar de l’informe final a finals 
d’aquell mateix mes. 

En aquesta mateixa sessió la Sra. Gil, responent a la 
pregunta que li havia estat formulada, va efectuar la 
següent manifestació: “En el moment en què disposem 
de l’informe final del projecte el trametré a la Comissió 
de Sanitat i Medi Ambient per a mantenir-la informada, 
tal i com he vingut fent fins ara, i amb l’informe final 
també tindrem més elements per decidir conjuntament 
amb la mateixa comissió si s’ha de presentar tot el 
contingut del Pla al Consell, o només les grans línies i 
centrar el debat potser parlamentari en la modificació 
legislativa plantejada.” (Diari Oficial del Consell 
General núm. 12/2007). 

De llavors ençà han passat més de set mesos i cap 
dels consellers del nostre grup parlamentari no ha 
rebut el text definitiu del Pla ni cap notícia o 
explicació referent a les causes del seu important 
retard. 

Per la qual cosa, es pregunta: 

1) En quin estat d’elaboració es troba, a hores d’ara, 
el Pla Estratègic de Salut? Quines són les causes que 
retarden tant l’elaboració de l’informe final del Pla? 

2) Quines són les accions i el calendari previstos per 
a la seva total finalització? 

3) En quin punt de desenvolupament es troben les 
diferents modificacions legislatives (Llei general de 
sanitat, Llei de farmàcia...) avançades per la Sra. 
ministra de Salut en la compareixença de l’octubre 
de 2006 i recordades novament el 21 de maig del 
2007? I les modificacions referents al Reglament 
sobre l’exercici de les professions paramèdiques i 
parasocials o, més genèricament, les modificacions 
legislatives en l’àmbit de les professions de la salut? 

4) En la mateixa compareixença de l’octubre de 
2006 la ministra manifestava “la necessitat d’exercir un 
control sobre la qualitat de les prestacions sanitàries”. 
Quines accions s’han pres al respecte durant l’any i 
mig transcorregut des d’aquella compareixença? 

5) En la compareixença de la ministra de Salut 
davant la comissió que va tenir lloc el 21 de maig de 
l’any passat, la representació ministerial va 
manifestar que la primera mesura del Pla seria el 
reconeixement oficial del principi de 
contractualització. S’ha produït aquest 
reconeixement? En quins termes? Quines altres 
mesures -se n’apuntaven, sense especificar, tres o 
quatre d’urgents- s’han aprovat durant el temps 
transcorregut des de la compareixença? 

6) En quin estadi de desenvolupament es troben els 
tres itineraris clínics (Atenció a la gent gran, 
Traumatologia i Diabetis) a treballar en el marc del 
Pla estratègic? 
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7) En la sessió de Consell de juny de 2007, la 
ministra va parlar d’iniciar el projecte de Pla 
d’empresa del SAAS. En quin estadi d’elaboració es 
troba aquest Pla d’empresa? 

8) Té intenció el Govern de sotmetre el Pla 
Estratègic de Salut a l’aprovació del Consell 
General? En cas afirmatiu -i atesa la resposta de la 
ministra en el Ple del Consell-, en quin format 
(ampli, de grans línies...)? 

Casa de la Vall, 15 de febrer de 2008 

Vicenç Alay Ferrer  
Víctor Naudi Zamora  
M. Pilar Riba Font 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de febrer 
del 2008, ha examinat la pregunta amb resposta 
escrita del Govern presentada pel M. I. Sr. Esteve 
López Montanya, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, per escrit de data 19 
de febrer del 2008, relativa a l’ampliació de crèdit 
pressupostari del concepte “300-interessos de 
comptes corrents”, i d’acord amb els articles 18 i 
129 del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, 
(Reg. Núm. 0159). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 
efectes. 

Casa de la Vall, 21 de febrer del 2008 

Joan Gabriel i Estany  
Síndic General 

A la Sindicatura 

Pregunta que es formula al Govern relativa a 
l’ampliació de crèdit pressupostari del concepte 
“300-interessos de comptes corrents” 

El sotasignat, conseller general del Grup 
Parlamentari Socialdemòcrata, d’acord amb el que 
disposa el capítol quart del títol IV del Reglament 
del Consell General, formulo la pregunta següent 
perquè, en el millor termini, el Govern presenti, per 
escrit, la resposta corresponent. 

Antecedents: 

El pressupost de l’any 2007, en el programa “002-
despeses i operacions financeres” preveia una partida 
d’1.098.640,84 euros pel concepte “330-interessos de 
comptes corrents”. 

El Govern però, durant el passat mes de desembre, 
va acordar ampliar el crèdit esmentat en 
2.409.339,09 euros, per la qual cosa sembla que la 

quantitat total a pagar en concepte d’interessos de 
comptes corrents serà de 3.507.979,93 euros, és a dir 
3,19 vegades la quantitat inicialment pressupostada. 

Tot i que som conscients que l’Euribor s’ha 
incrementat de forma important durant l’any passat, 
és evident que aquest increment no pot ser l’única 
causa per explicar la importantíssima desviació 
pressupostària produïda. 

Ateses les consideracions exposades, es pregunta: 

Per quins motius el Govern ha hagut d’ampliar el 
crèdit esmentat en prop de dos milions i mig d’euros? 

Casa de la Vall, 19 de febrer de 2008 

Esteve López i Montanya  
Conseller general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata 
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